



Wednesday, June 16th, 2021

Dear Geer Park Families,

My name is Mrs. Hanaa Faraj and I wanted to take this opportunity to introduce myself to you as the Geer Park Summer Program Principal. I am excited to be at Geer Park this Summer and look forward to working with the wonderful teachers to provide fun, engaging, and meaningful learning opportunities for the students. As a former Geer Park teacher and a current Assistant Principal at Stout, I am fortunate to know many of the families at Geer and am looking forward to meeting new ones as well!

Before we discuss the Summer Program at Geer, I would like to emphasize Dearborn Public Schools safety policy that students, parents, and any individuals who are not affiliated with Geer Park, MAY NOT be on school grounds during our Summer Program hours: 8:30am-5:30pm. This includes the: playground, field, track, and parking lots. In the event that individuals are on school grounds during school hours, our School Resource Officer will be notified.

Here is a brief summary of the program guidelines and expectations:

- Social distancing will be observed at all times and students will be expected to adhere to district guidelines for safety: mask wearing AT ALL TIMES covering the **nose** and **mouth** except when eating, 3ft-6ft social distancing between students and staff whenever possible, frequent hand washing and use of hand sanitizer.
- Breakfast is from 8:35am-8:55am; students will enter from the door in the back facing the playground. When students are finished eating breakfast, they will exit the playground door and wait for their teacher at their designated cone.
- **Please ensure your child arrives on time each day!**
- Teachers will escort students to their classrooms at 9:00am.
- Please note our lunch times and consider sending a small snack to school with your child.
 - Kdg/1st grade @ 11:05 am-11:40 am
 - 2nd/3rd grade @ 11:50 am-12:25 pm
 - 4th/5th grade @ 12:30 pm-1:05 pm
- Please send water bottles! Water fountains are out of service due to safety reasons.
- Students enrolled from 9-2 should be picked up at 2:00pm. Students enrolled from 9-5 should be picked up at 5:00pm. Teachers will escort students outside to the cones at that time. In the case of inclement weather, teachers will dismiss from the building when parents/guardians are visibly outside.
- **If parents are more than 10 minutes late to pick up their child, they will be asked to wait in the office. In the event that a parent is more than 10 minutes late repeatedly, the student may lose their place in the summer program and we may open it up for another student on the waiting list.**
- **Attendance in the program is required. If your child misses more than 3 days throughout the summer, they may lose their place in the program and we may open it up for another student on the waiting list.**

- **Student expectations for behavior are the same as during the regular school year: ALL students are expected to demonstrate respect, courtesy, integrity, honesty, kindness, responsibility, and citizenship at ALL times. Any behavior that disrupts learning, threatens the safety of other students, or does not align with our code of conduct will not be tolerated. (3 behaviors incidents)**
- Students will not need supplies for the Summer Program.
- The program is 4 days per week, Monday through Thursday, from June 23rd, 2021 through August 12th, 2021.

As always, if you have any questions or concerns, please feel free to stop by the office or call us at (313) 827-2300. We look forward to working with you as partners in your child's summer learning experience!

Mrs. Faraj
Geer Park Summer Program Principal

الأربعاء 16 يونيو 2021

عائلات جبر بارك ،

اسمي السيدة هناء فرج وأردت أن أعتنم هذه الفرصة لأقدم لكم نفسي بصفتي مديرة برنامج جبر بارك الصيفي. أنا متحمسة لوجودي في مدرسة جبر بارك هذا الصيف وأتطلع إلى العمل مع المعلمين الرائعين لتوفير فرص تعليمية ممتعة للطلاب. بصفتي مدرسة سابقاً في جبر بارك ومساعدة المدير حالياً في مدرسة ستاوت المتوسطة ، فأنا محظوظة لمعرفتي بالعديد من العائلات في جبر بارك وأتطلع إلى مقابلة عائلات جديدة أيضاً!

قبل أن نشرح البرنامج الصيفي في مدرسة جبر بارك، أود التأكيد على سياسة سلامة مدارس ديربورن العامة. لا يُسمح للطلاب وأولياء الأمور وأي أفراد غير منتسبين إلى مدرسة جبر بارك بالتواجد في أرض المدرسة خلال ساعات برنامجنا الصيفي: 8:30 صباحاً - 5:30 مساءً. وهذا يشمل: الملعب ، والميدان ، والمضمار، ومواقف السيارات. في حالة وجود أي فرد على أرض المدرسة خلال ساعات البرنامج الصيفي ، سيتم إخطار مسؤول الموارد المدرسية لدينا.

فيما يلي ملخص موجز لإرشادات البرنامج الصيفي وتوقعاته:

- سيتم ملاحظة التباعد الاجتماعي في جميع الأوقات ، ويُتوقع من الطلاب الالتزام بإرشادات المنطقة الخاصة بالسلامة: ارتداء القناع في جميع الأوقات ويغطي الأنف والفم ما عدا عند تناول الطعام ، والمسافة الاجتماعية من 3 إلى 6 أقدام بين الطلاب والموظفين كلما أمكن ذلك ، وغسل اليدين بشكل متكرر واستخدام معقم اليدين.
- لإفطار من 8:35 صباحاً - 8:55 صباحاً. سوف يدخل الطلاب من الباب في الخلف المواجه للملعب. عندما ينتهي الطلاب من تناول وجبة الإفطار ، سيخرجون من باب الملعب وينتظرون معلمهم في المخروط المخصص لهم.
- يرجى التأكد من وصول طفلك في الوقت المحدد كل يوم!
- سيرافق المعلمون الطلاب إلى فصولهم الدراسية في الساعة 9:00 صباحاً.
- يرجى ملاحظة أوقات الغداء لدينا. يمكنك إرسال وجبة خفيفة صغيرة إلى المدرسة مع طفلك.

- روضة الأطفال والصف الأول @ 11:15 صباحًا
- الصف الثاني والثالث @ 11:50 صباحًا
- الصف الرابع والخامس @ 12:30 مساءً

● الرجاء ارسال زجاجة ماء! نوافير مياه المدرسة خارج الخدمة لأسباب تتعلق بالسلامة.

● يجب أن يتم استلام الطلاب المسجلين من الساعة 9 إلى 2 الساعة 2:00 مساءً. يجب التقاط الطلاب المسجلين من 9 إلى 5 في الساعة 5:00 مساءً. سيرافق المعلمون الطلاب إلى الخارج إلى موقع الالتقاط في ذلك الوقت. في حالة الطقس السيئ ، سيسمح المعلمون للطلاب بمغادرة المبنى عندما يكون الآباء / الأوصياء في الخارج بشكل واضح.

● إذا تأخر الآباء أكثر من 10 دقائق عن اصطحاب طفلهم ، فسيطلب منهم الانتظار في مكتب المدرسة. في حالة تأخر أحد الوالدين أكثر من 10 دقائق بشكل متكرر ، فقد يفقد الطالب مكانه في البرنامج الصيفي وقد نفتحه لطالب آخر في قائمة الانتظار.

● الحضور في البرنامج مطلوب. إذا فات طفلك أكثر من 3 أيام طوال الصيف ، فقد يفقد مكانه في البرنامج وقد نفتحه لطالب آخر في قائمة الانتظار.

● توقعات الطلاب للسلوك هي نفسها خلال العام الدراسي العادي: يتوقع من جميع الطلاب إظهار الاحترام ، والمجاملة ، والنزاهة ، والصدق ، واللطف ، والمسؤولية ، والمواطنة في جميع الأوقات. لن يتم التسامح مع أي سلوك يعطل التعلم أو يهدد سلامة الطلاب الآخرين أو لا يتوافق مع قواعد السلوك الخاصة بنا. (3 حوادث سلوك)

● لن يحتاج الطلاب إلى لوازم البرنامج الصيفي.

● البرنامج 4 أيام في الأسبوع ، من الاثنين إلى الخميس ، من 23 يونيو 2021 حتى 12 أغسطس 2021.

كما هو الحال دائمًا ، إذا كانت لديك أي أسئلة أو مخاوف ، فلا تتردد في زيارة المكتب أو الاتصال بنا على (313) 827-2300. نتطلع إلى العمل معك كشركاء في تجربة التعلم الصيفية لطفلك!

السيدة فرج

مدير البرنامج الصيفي غير بارك